

Pengesahan Rekod Jenayah

Spirit AeroSystems Malaysia Sdn Bhd berkemungkinan mempunyai kontrak kerajaan, sesetengah atau semua yang memerlukan untuk memegang bahan atau maklumat yang merupakan hak milik kerajaan. Syarikat mempunyai tanggungjawab untuk melindungi aset-aset sementara masih dalam milikan syarikat serta melindungi kepentingan & aset-aset syarikat, rakan kongsi dan pelanggan. Kewajipan ini diperluaskan kepada para pekerja dan wakilnya. Oleh kerana anda merupakan atau mungkin bakal menjadi orang tersebut, sila lengkapkan seksyen berikut.

Nama

Tarikh Lahir

Alamat Tetap Penuh

1. Adakah anda seorang warganegara Malaysia? **Ya / Tidak ***
2. Anda pernah disabitkan atau didapati bersalah oleh Mahkamah dengan mana-mana kesalahan termasuk kesalahan dadah atau adakah anda pernah diletakkan dalam tempoh percubaan atau benar-benar/dilepaskan dengan bersyarat atau terikat selepas didakwa dengan apa-apa kesalahan atau adakah ada apa-apa tindakan yang belum selesai terhadap anda ?

Ya / Tidak

*

Jika ya, Sila nyatakan butir-butir di sini

3. Adakah anda pernah dijatuhkan hukuman oleh Mahkamah atau dikenakan hukuman tahanan atau pemecatan sepanjang tempoh pengajian terdahulu anda?

Ya / Tidak *

Jika ya Sila nyatakan butir-butir di sini

Pengesahan Rekod Jenayah

4. Adakah anda tahu tentang apa jua perkara lain dalam latar belakang anda yang mungkin menyebabkan kebolehpercayaan atau kesesuaian untuk mempunyai akses kepada kerajaan atau syarikat / aset pelanggan dipersoalkan?

Ya / Tidak *

Jika ya Sila nyatakan butir-butir di sini

Saya mengaku bahawa maklumat yang diberi di atas adalah benar dan lengkap sebaik pengetahuan dan kepercayaan saya. Saya faham bahawa sebarang maklumat palsu atau kelalaian dalam maklumat yang diberi di atas boleh membatalkan penyertaan pekerjaan saya terutamanya berhubungan dengan kontrak-kontrak kerajaan.

Tandatangan anda

Tarikh

Maklumat yang anda berikan di atas akan dilayan dalam keyakinan yang tegas. Anda tidak perlu untuk menunjukkan borang yang lengkap kepada mana-mana wakil syarikat selain daripada Pegawai Keselamatan / Persekutuan Keselamatan yang ditetapkan. Jika mahu anda boleh meletakkan borang yang lengkap di dalam sampul surat, sertakan nama anda pada sampul surat tersebut dan pulangkannya semula kepada syarikat. Syarikat kemudian akan menghantar kepada Pengurus Keselamatan / Persekutuan Keselamatan yang bersangkutan tidak dibuka.

* Potong mana yang tidak sesuai

Kesalahan Jenayah

Akta Dadah Berbahaya 1952

Perundangan Malaysia memperuntukkan **hukuman mandatori sampai mati** untuk kesalahan mengedar dadah jika disabitkan. Individu-individu yang ditangkap memiliki 15 gram (1/2 auns) heroin atau ganja 200 gram (tujuh auns) dianggap oleh undang-undang untuk menjadi pengedar dadah.

*Penafian : Sekiranya berlaku sebarang percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia , Bahasa Inggeris akan digunapakai .